
 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 

Interpellationer 

 

 

2011:8 

  

  

  

2011:8 Interpellation av Malte Sigemalm (S) om ned-

skärningar inom idrottsförvaltningens budget 

2011, beroende av den internationella finanskri-

sen 

Dnr 328-427/2011 

 

 

Den högerledda alliansmajoriteten hade planer på neddragningar med c:a 10 

miljoner för ungdomsverksamheten i olika föreningar, sedermera gjordes en 

liten pudel och det blev 5 miljoner. Den allt mer växande kritiken blev dock 

för den sittande majoriteten alltför påtaglig. Då kom det stora pudelsprånget 

och man tog tillbaka förslaget vilket är lovvärt. 

 Med det menar jag, - all heder att man kan skrota ett dåligt förslag. 

 Finansborgarrådet gjorde uttalande i denna fråga bl a ABC nytt där finans-

borgarrådet uttalade att det var den internationella finanskrisen och lågkon-

junkturen som var orsaken till detta förslag. Finansborgarrådet gjorde detta 

inlägg med stor kraft och pondus.  

 Jag vet inte om Idrottsborgarrådet gjorde samma bedömning. 

 Min uppfattning är att kommunala nedskärningar idag inte har så mycket 

med lågkonjunktur och finanskriser att göra, utan mer är en resursfråga då med 

utgångspunkt en kommunal skattesats. 

 Nu ligger förslag om nedskärningar i storleksordningen 5 miljoner på id-

rottsförvaltningen inte specifikt på ungdomsverksamhet. 

 Mina frågor till ansvarigt borgarråd är:  

1. Finns det fler områden inom idrottsförvaltningens område som påver-

kas av den internationella finanskrisen och lågkonjunktur som kan 

förvänta nedskärningar? 

2. Är sponsring av ungdomsföreningar ett bra sätt att finansiera verksam-

heten på? 

 

Stockholm den 21 februari 2011 

 

Malte Sigemalm 


